
CK600/CK700纸品冲孔机

产品名称 CK600/CK700纸品冲孔机

公司名称 淮南市强峰机械制造有限公司

价格 .00/个

规格参数 型号:ck600--ck700
打孔厚度:1.0--2.5（mm）
品牌:强峰

公司地址 淮南经济技术开发区水厂南路电子工业园淮南市
启迪电子有限公司1号厂房

联系电话 0554-2676169 13955438798

产品详情

型号 ck600--ck700 打孔厚度 1.0--2.5（mm）
品牌 强峰 规格 600-700

加重型冲孔机适用范围和模具均和普通型相同。主要机体采用高强度球磨铸铁制造，克服了普通型冲孔
机因机体为灰口铁耐冲力差、机架易折断的缺点，使整机耐冲击力和寿命明显提高，特别适合印刷厂负
荷量大长期使用。

that machine researches to manufacture in variety hurtling the foundation of the bore model but of new hubtle the
bore machine,have the construction simple,use vivid,operation convenience,the shape is beautiful, through long
heavy buty characteristics, be applicable to every kind of paper hurtle the bore,such as book and the calendar with
every kind of paper article hurtle the bore such as bookbinding,is to print the paper article industry the inside the most
ideal equipments deep suffer the domestic and international customer good opinion.

规格ck600

model

最大工作长度600mm

max.working length

最大工作行程20mm

max.paper thickness

最大冲裁厚度1.0mm/2.5mm



max. paper thickness

工作速度82times/min

working speed

电机功率380v50hz1.1kw1400r/min

power motor

机器重量300kg

machine weight

外观尺寸900x570x1000mm

external dimension
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